



MOHAP/O/23/001426

Certificate No. GMP-2023-2023004

Certificate Issue Date: 16/02/2023

Good Manufacturing Practice Certificate

شهادة ممارسة التصنيع الجيد

Ministry of Health and Prevention, United Arab Emirates Certifies that

تشهد وزارة الصحة ووقاية المجتمع بدولة الإمارات العربية المتحدة أن:

The Manufacturer

المصنع

Falcon Technologies International LLC

مصنع فالكون تكنولوجيز إنترناشيونال ذ.م.م

Site Address

العنوان

Al Jazeera, Al Hamra P.O Box 31017

الجزيرة الحمرا ص.ب 31017

Ras Al Khaimah, United Arab Emirates (UAE)

رأس الخيمة، دولة الإمارات العربية المتحدة

From the Knowledge gained during inspection of this manufacturer, the latest of which was conducted on 19-20/12/2022, it is considered that it authorized to produce medical devices and certifies that it fulfills the MOHAP (GMP) requirements, and the (GMP) requirements laid down by (WHO) and its premises is subjected to periodical inspection every year.

بناءً على نتائج آخر زيارة تفتيشية على مصنع الشركة والتي تمت بتاريخ 19-20/12/2022 فإن المصنع يعتبر مصرح له بإنتاج الوسائل الطبية، كما أنه ملتزم بشروط ممارسات التصنيع الجيد (GMP) الموصى بها من قبل وزارة الصحة ووقاية المجتمع - دولة الإمارات العربية المتحدة ومنظمة الصحة العالمية، كما تخضع الشركة لزيارة تفتيشية دورية كل سنة.

This certificate reflects the status of the manufacturing site at the time of the inspection noted above and should not be relied upon to reflect the compliance status if exceeded 03/01/2024, refer to MOHAP if this period is outdated.

هذه الشهادة تعكس حالة المصنع خلال الزيارة التفتيشية في التاريخ المشار إليه أعلاه ولا ينبغي الاعتماد عليها في حال تجاوزها تاريخ 03/01/2024 ويمكن الرجوع لوزارة الصحة ووقاية المجتمع في حال تجاوز المدة.

The authenticity of this certificate may be verified with the MOH.

The manufacturer is entitled for the following activities stated in annex (1).

كما يمكن التأكد من صحة هذه الشهادة من خلال التواصل مع الإدارة المختصة بوزارة الصحة ووقاية المجتمع.

علماً أن المصنع مخول بالنشاطات الواردة في المرفق (1).

Dr. Ruqaya Al Bastaki
Director of Drug Department





Certificate No. GMP-2023-2023004

Certificate Issue Date: 16/02/2023

Medical Devices

1. Manufacturing of Ready-To-Use culture media

2. Manufacturing of Additive medical device using Polymer 3D printing technology (Orthosis & Prosthesis)